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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for funktionsdygtigheden og anvendelsen af SKATs container-

scannere og for, hvornår man forventer at skulle indkøbe nye? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”De to scannere er fuldt funktionsdygtige og anvendes til scanninger fordelt rundt om-

kring i Danmark ved såvel landegrænse, færgehavne og landevejskontroller. 

 

Der er igangsat et arbejde med henblik på at udskifte et af køretøjerne.” 
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